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2017Z08214 

Vragen van de leden Raemakers en Bergkamp (beiden D66) aan de 
Staatssecretarissen van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Financiën 
over vennootschapsbelasting in de jeugdhulpverlening (ingezonden 14 juni 
2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «In welke wereld zijn wij jeugdhulpverleners 
terecht gekomen?»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven in hoeverre het klopt dat op de Ministeries van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport en van Financiën onduidelijkheid bestaat of het 
bieden van jeugdhulp onder de vennootschapsbelasting valt? Zo ja, waarom 
bestaat daar nog steeds onduidelijkheid over? Zo nee, hoe kan deze 
verwarring zijn ontstaan? 

Vraag 3
Kunt u aangeven welke sectoren in de zorg zijn vrijgesteld van de vennoot-
schapsbelasting? Kunt u aangeven waarom dit wel/niet zou gelden voor de 
jeugdzorg, wat maakt deze zorgvorm anders? 

Vraag 4
Kunt u aangeven in hoeverre deze onduidelijkheid ook speelt bij andere 
zorgsectoren, bijvoorbeeld in de Wet maatschappelijke ondersteuning?

1 https://www.jeugdformaat.nl/nieuws/in-welke-wereld-zijn-wij-jeugdhulpverleners-terecht-
gekomen
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